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Protokoll styrelsemöte 2020-12-01 i PRO-gården med Corona-avstånd 
 
Närvarande: Meta Boëthius, Gunilla Knutsson, Pelle Söderlund, 
Britt-Marie Dahlqvist, Britt Franzén, Christina Borefur, och 
Christer Eriksson. 
Monica Olofsson med via nätet. 
 

Anmält förhinder: Eva Kilén och Ingegerd NIlsson. 
Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
 
§1. Mötet öppnas  
 - Meta hälsade alla välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordning. 

- Godkändes. 
 
§3. Tidigare protokoll. 

- Styrelseprotokoll 2020-11-03 lades till handlingarna. 
 

§4     PRO-gården. 

- Preliminärbokning 23-26 dec. 

- Snöskottning. Meta kontaktar Stig Martinsson och Nonne 

Knutsson. 

-     Inget annat aktuellt vad gäller PRO-gården. 

§5 Nya medlemmar, avgående 
 - 2 avgående medlemmar ( flyttat). 
 - F.n. 203 medlemmar i föreningen. 

 §6 Ekonomi 
- Britt säger att ekonomin är hyfsad.  
- Eftersom det inte inkommit några synpunkter från övriga 
medlemmar, beslöt styrelsen att anta budget och VP för 2021. 

 §7 Rapporter 

- Bokcirkeln 25 november, inställd. 



  

- V 86 – 4e, 18 november genomfördes via nätet. 
- Månadsmötet 24 november inställt. 

§8  Kommande aktiviteter 

- Vandring  i mörkret 3 december. 

- Knutgröt 12 januari 2021 inställd. 

- Julhälsning till medlemmarna sker via utskick, 14 december. 

- Glögg och pepparkakor serveras PRO-gården 21 december kl. 
15.00. 

§ 9  PRO Samorganisationen och distriktet och Riks, m.m. 

- Allt inställt, men Pelle jobbar på distans med vissa it-
utbildningar. Önskemål från distriktet att telefonsamtalen till 
äldre och ensamma fortsätter. 

§10 KPR 

- Ingegerd , inget att rapportera. 

§11  Hemsidan 

- Ny hemsida, den fungerar.  

§12 Övriga frågor 

- ”God jul”-hälsning i tidningen, samarbete med Samorg. 

§13 Nästa möte 

- Tisdagen den 5 januari 2021 kl. 10.00. 

§14 Mötet avslutas 

 Meta avslutade mötet. 

 

Sekreterare   Justeras 

        
     

 

 


